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EU: Ceny plynu v Evropě klesly, ale palivo je stále dražší než na Blízkém východě a ve
Spojených státech. Německá vláda prý přitom zástupcům průmyslu nenaslouchá. V
rozhovoru pro Handelsblatt to řekl generální ředitel BASF Martin Brudermüller.

Martin Brudermüller strávil 18 let v představenstvu největší světové chemické společnosti a letos
plánuje opustit svůj post. Pro Handelsblatt řekl, že Německo už nevypadá jako atraktivní místo pro
podnikání, ale vláda nenabízí žádnou naději. Příkladem je, že čtyři podnikatelské asociace požádaly
kancléře Olafa Scholze, aby naléhavě zasáhl, a jeho reakci popsaly takto: „Všechny návrhy se od
kancléře nadále odrážejí.“

Na Západě se objevují obvinění proti Německu, že se silně spoléhalo na ruský
plyn.   Brudermüller   ale říká, že to nebyla chyba.  „Když se podívám zpět, je vždy snadné si myslet,
že přesně víte, co bude lepší. Po studené válce všichni věřili, že návrat Ruska do evropského domova
je správná strategie – včetně té ekonomické. A všichni těžili z levného plynu tři desítky let  let: země,
ekonomika, domácnosti.“

„A všichni v Německu byli rádi, že společnost BASF vstoupila do projektů v Rusku, rozbila monopol
Ruhrgas a ceny výrazně klesly. Bez toho bychom neměli současnou prosperitu,“ řekl Martin
Brudermüller. “Ale každý se může a měl by si položit otázku: neměli jsme na situaci s Krymem v roce
2014 reagovat úplně jinak?” Ale tato otázka přesahuje kompetence BASF a ekonomiky,“  konstatuje
šéf BASF v listu Handelsblatt.
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